
Geachte voorzitter, aanwezigen.
Op zijn Limmels..allo allo
Mijn naam is ferry seegers
Als oud inwoner en geboren Limmelaar wil ik, en  ik denk met mij velen uit Limmel , het 
volgende aan U, burgemeester ,wethouders en raadsleden vragen.
 
Weet U ook dat Limmel, bij Maastricht hoort?
Vroeger, en nu nog, zat daar de gemeentelijke werken met vuilophaaldienst en 
rioolzuivering.. 
Nu is LIMMEL,figuurlijk,  de vuilnisstortplaats en rioolput van Maastricht.. 
Limmel, dat een achterstandswijk of beter gezegd achtergelaten wijk werd. En helaas nog 
steeds is.
Alleen door de zgn. verrijking van gemeentelijke besluiten de laatste jaren, schrijven we dat 
nu niet meer met kleine, maar met grote letters .!!
Ik hoef hier niet opnieuw op te sommen welke verbeteringen, door de gemeente  zouden 
gebeuren in Limmel.
En die verbeteringen zijn van grote letters naar kleine letters veranderd..net andersom...
Waarom? Vraag ik U.. Gemakzucht..?
 
 
Ik kijk dan ook speciaal naar de wethouder van buurtzaken en welzijn.
De leider van zijn sociale partij, zei laatst bij de algemene beschouwingen in de 2 de kamer
 de wijze woorden..
„Welke invloed hebben mensen nog op belangrijke beslissingen? Via de markt kun je de 
samenleving niet inrichten...
Hoe passend is dit voor Limmel.. Alleen weet ik niet tegen wie  deze leider dit riep . 
Schijnbaar niet tegen zijn eigen achterban,lees  fractie In Maastricht.
Maar troost U .. Andere partijen , die zich sociaal noemen, hebben daar ook weinig over 
gehoord..!!
 
Aan  de wethouder van student en stad..
Vraagt U eens een  willekeurige  student in Limmel of ie weet wat er speelt in het dorp, of zij 
vinden dat zij een verrijking zijn voor Limmel?
 Hoe de leefbaarheid en draagvlak van  Limmelaren is in de wijk?
Wat zij vinden van de problemen waar de limmelse bevolking mee te maken heeft?
 Zal hun dat echt boeien?
Ze studeren er, feesten er, , fietsen naar de stad en terug, en ze wonen er steeds meer en meer.
Vaak met overlast...
Zouden de vluchtelingen die door het dorp lopen  zich hierover druk maken?
Waarmee ik hier niet ga oordelen dat iedere vluchteling of student zo zal zijn..en er degelijk 
overleg is met vertegenwoordigers van beiden, samen met de ,respectvolle en inzetbare 
vechtende, buurtraad.
 
Het feit dat ik niet veel over de kwestie van meer vluchtelingen opvang praat, is dat dit toch 
wordt goedgekeurd door dit college..  Het maakt, naar mijn mening en volgens velen in 
Limmel, die hoofdletters van achtergelaten wijk alleen maar groter..
 
Geacht college.
Waar  en wat is Uw visie over dit stukje Maastricht??  
Met Wat, of wie , zadelt U , dit dorp nog meer op?



Ik denk daarbij ook aan de maatregelen die onze staatssecretaris heeft genomen., m.b.t. 
NoodOpvang en huisvesting...
En hoe hard is de afspraak dat U zich houdt aan de termijn die is afgesproken m.b.t opvang 
Overmaze..
Wat doet U aan de leefbaarheid en veiligheid van Limmel?
Gaat U allen ook beloftes aan deze mensen maken, en ze dan niet waarmaken?
Helaas hebben we geen rechtbank  die weg moet ...!!! Wel een voetbalclub....!
 
Ik had nu graag een boze Timmermansblik willen werpen op dit college, maar helaas ik ben 
niet zo een goede acteur..!!
Verder wens ik U veel wijsheid toe...en speciaal voor de burgemeester,  ik hoop dat  Limmel 
ook voor U,  straks kan zingen en spelen.
Jao dao kump maria... Mèh neet met heure dikke sjiem , mèr met oprechte beloftes en 
keiharde aofpsraake, en Lummel  en Nazareth serieus nump..
 
Mijn dank




